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§ 106 Dnr 1453 

Resultat förskola 

Sammanfattning 

Annika Gabrielsson, verksamhetschef för förskolan, redovisar resultaten för 
förskolan i Hudiksvalls kommun. Tyngdpunkten för förskolans arbete 2018 har 
varit jämställdhetsuppdraget, det vill säga att alla barn måste få vara sig själv och 
få samma möjligheter, skyldigheter och rättigheter.  

Föräldraenkäten visar på ett positivt resultat. På frågan om förskolan erbjuder 
en utvecklande verksamhet för mitt barn så har alla föräldrar svarat ja. 
Kartläggningen av den språkliga medvetenheten som gjordes i förskoleklassen 
hösten 2018 visar också på goda resultat. Av de 365 barn som deltog i 
kartläggningen så var det 255 barn som var språkligt medvetna och 94 som läser 
ihop.  

Barngruppernas storlek har ökat något och var i oktober 2018 16,18 barn i snitt 
per avdelning. En jämförbar siffra för 2016 var 15,61 barn i snitt per avdelning. 
En utmaning är att det är brist på lokaler för förskoleverksamhet. 

Förskolan får en ny läroplan från 2019.  

Miljöcertifiering 

27 av totalt 28 förskolor är miljöcertifierade enligt Grön Flagg och Håll Sverige 
Rent. 

Personalens sjukfrånvaro 

Förskolan har en handlingsplan för ökad frisknärvaro och personalens 
sjukfrånvaro är på väg ner.. 

Ordförande tackar för informationen. 
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§ 107 Dnr 2017-000292 - 042 

Ekonomisk rapport 

Sammanfattning 

Förvaltningsekonom Jennie Svensk redovisar det ekonomiska utfallet för 
januari till oktober 2018. Avvikelsen mot årsbudgeten prognostiseras bli ett 
underskott på 6,7 miljoner kronor.  

Migrationsverket ligger efter med sina utbetalningar av statsbidrag till de 
kommuner som har sökt ersättning för utbildningskostnader för asylsökande 
gymnasieelever. För Hudiksvall saknas utbetalningar för kvartal 3 och 4 2017 
samt kvartal 1, 2 och 3 för 2018. Denna vecka kom information från 
Migrationsverket att i slutet av november kommer de att betala ut statsbidrag 
till Hudiksvall för de senaste fem kvartalen. Det prognostiserade underskottet 
på 6,7 miljoner kronor utgick från att Migrationsverket inte skulle komma i 
kapp med sina utbetalningar hela vägen fram till kvartal 3 2018. Förvaltningen 
flaggar därför för att underskottet kan bli mindre än 6,7 miljoner kronor tack 
vare Migrationsverkets effektiva arbetsinsats och den ekonomiska 
återhållsamheten inom lärandenämndens alla verksamheter.   

Ordförande tackar för informationen.   
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§ 108 Dnr 2018-000299 - 042 

Detaljbudget 2019 

Lärandenämnden beslutar 

att anta förslaget till detaljbudget för 2019.         

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade om budget 2019 för lärandenämnden vid 
sammanträde 18 juni 2018, § 82. Lärandenämndens budget för 2019 är drygt 
871 miljoner kronor vilket är en ökning med 4,1 procent jämfört med budgeten 
för 2018. För de kommande tre åren kommer ökningen att bara vara 1 procent 
jämfört med föregående år. Budgeten för 2019 är justerad för ökade respektive 
minskade kvantiteter inom respektive verksamhetsområde.  

Förskolan  

Förskolan har ett fortsatt uppdrag att minska barngruppernas storlek till först 
och främst 2016 års nivå. Detta förutsätter att fler förskoleavdelningar måste 
tillskapas. Förskolan har också ett uppdrag att personalens sjuktal ska minska. 
Förvaltningen ska även förbereda för en öppen förskola i den planerade 
familjecentralen i Hudiksvall.  

Grundsärskolan 

Grundsärskolans elevunderlag har ökat under det senaste året. Det innebär 
ökade kostnader för personal och elevernas behov är dessutom mycket stora. 
Utmaningen blir att hitta arbetsformer som är effektiva och att rekrytera 
behörig personal med rätt kompetens. 

Grundskolan 

Grundskolan har ett uppdrag att analysera och arbeta fram en ansökan om 
statsbidrag för Likvärdig skola. Statsbidraget ska användas för att stärka 
likvärdigheten och kunskapsutvecklingen inom förskoleklass och grundskolan. 
Grundskolan har ett stort behov av ändrad skolstruktur. Tillsammans med den 
ökade lärarbristen måste kompetenser förtätas och organisationer därmed 
förstärkas. Utmaningen för grundskolan är att det blir en kvantitetsminskning 
2019. Det försvårar en bibehållen kvalitet vilket är kopplat till 
skolstrukturutredningen. 

Gymnasiesärskolan 

Gymnasiesärskolan arbetar utifrån en förväntad minskning av elevunderlaget. 
Utmaningen blir att anpassa och organisera verksamheten efter 
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förutsättningarna. Rekrytering av behöriga lärare med rätt kompetens är en 
annan utmaning. 

Gymnasieskolan 

Gymnasieskolan får minskad möjlighet till ett varierat utbud av elevernas 
individuella val. I och med att elevantalet ökar kommer belastningen på lokaler, 
maskiner, material och möbler att öka och behovet av de årliga 
investeringsmedlen förstärks. 

Vuxenutbildningen  

Vuxenutbildningen har minskad möjlighet att upparbeta statsbidrag då 
resurserna för denna verksamhet har getts i kommunbidrag som inte 
vidarebudgeterats till vuxenutbildningen. Vuxenutbildningen ska till 
kommunfullmäktige ansöka om en förlustgaranti. 

Centrala elevhälsan 

Den centrala elevhälsan står inför stora rekryteringsutmaningar efter 
skolkuratorer och skolsköterskor med rätt behörighet och kompetens. En 
annan utmaning är att utveckla samarbetet med verksamheterna och 
organisationen kommer att behöva ses över. 

Alla verksamheter 

Lärandeförvaltningen får en uppräkning av budget med 4,1 procent jämfört 
med budgeten för 2018. Anledningen är till stor del verksamheternas 
kvantitetsökningar.  

I väntan på den pågående skolstrukturutredningen råder ekonomisk 
återhållsamhet för att säkerställa en budget i balans för 2019. 

Det väntar fler utmaningar i kommunen och i förvaltningen genom 
effektiviseringar, nya arbetssätt och arbetsformer, omorganisationer, 
digitalisering och långsiktiga ekonomiska utmaningar.  

Förvaltningschef/skolchef Ingela Rauhala redovisar de synpunkter som har 
lämnats vid MBL-sammanträde om detaljbudgeten för 2019.      

Beslutsgång 

Björn Forsling yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.       

Beslutsunderlag 

Arbetsutskottets protokoll 181113 
Tjänsteskrivelse 181105 
Detaljbudgeten i siffror 181113      
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Beslutet skickas till 

Verksamhetschefer 
Förvaltningsekonom 
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§ 109 Dnr 1928 

Ansökan om förlustgaranti för komvux 2019  

Lärandenämnden beslutar 

att föreslå kommunfullmäktige bevilja vuxenutbildningen 3 miljoner kronor i 
förlustgaranti.  

Sammanfattning 

Från och med 1 januari 2017 är det en rättighet att gå utbildningar inom 
kommunal vuxenutbildning (komvux). Det innebär att varje medborgare har 
rätt till utbildning för att kunna komma i arbete eller för att bli behörig till 
högskola eller yrkeshögskola. Till denna rätt utgår ett statsbidrag som är baserat 
på 52 kronor per kommuninvånare och för Hudiksvalls kommun betyder det 
knappt 2 miljoner kronor baserat på 37 348 invånare. Statsbidraget har tidigare 
gått direkt till vuxenutbildningen men från och med 2018 går det till 
kommunens gemensamma budget. Det innebär att vuxenutbildningen inte kan 
finansiera sin verksamhet. 

Yrkesvux är en utbildningsväg som ger nyanlända och elever som inte har full 
behörighet en snabbare väg till arbete. Yrkesvux har även den tidigare 
direktfinansierats via riktade statsbidrag till komvux men efter 2017 kom ett 
krav på kommunal medfinansiering. Det innebär att varannan utbildningsplats 
ska kommunen själv finansiera. 

Komvux bedriver både rättighetsbaserade utbildningar samt yrkesutbildningar 
som leder till egenförsörjning och förflyttning från försörjningsstöd. 
Förvaltningen önskar att dessa insatser kan fortsätta att bedrivas och ansöker 
därför till kommunfullmäktige om en förlustgaranti på 3 miljoner kronor.   

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 181120 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
Urban Wickman 
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§ 110 Dnr 2016-000273 - 629 

Återremiss om en utredning om feministiskt självförsvar 

i skolan 

Lärandenämnden beslutar 

att anta utredningen och skicka den vidare till kommunstyrelsens allmänna 
utskott.  

Sammanfattning 

I december 2016 beslutade kommunfullmäktige att bifalla en motion och utreda 
möjligheten att Feministiskt självförsvar ska erbjudas till flickor från årskurs 6 
och uppåt i samtliga skolor i Hudiksvalls kommun. I utredningen skulle även 
flickor som går på gymnasiet ingå. Lärandeförvaltningen fick i uppdrag att 
genomföra utredningen och i februari 2018 beslutade lärandenämnden att 
godkänna den utredning som förvaltningen genomfört. Beslutet skickades 
vidare till kommunfullmäktige. Vid sammanträde 17 maj 2018 beslutade 
kommunstyrelsens arbetsutskott att återremitterat ärendet till lärandenämnden 
för ytterligare utredning enligt Vänsterpartiets reservation i lärandenämnden.  

Vid dagens sammanträde redovisar Ida Danielsson, projektledare inom kultur-
och fritidsförvaltningen, den utredning som hon har genomfört när det gäller 
feministiskt självförsvar. Utredaren konstaterar avslutningsvis att huvudmannen 
har det yttersta ansvaret för att utbildning genomförs i enlighet med de 
bestämmelser som finns i skollag, läroplaner och andra föreskrifter. Rektor 
leder och fördelar arbetet på skolan och ska se till att varje elev får den 
undervisning han eller hon har rätt till. Läraren ansvarar för att varje elev får det 
stöd som behövs och eleven har rätt till en bra utbildning i en trygg miljö. 
Arbete med könsroller, självkänsla och trygghet sker på olika sätt i kommunens 
skolor och att på huvudmannanivå besluta om att en viss metod ska användas 
för att nå mål i läroplaner och kunskapskrav i kursplaner vore olyckligt ur flera 
perspektiv. Dels ur perspektivet skolans lokala styrkedja där ansvar och uppdrag 
ser olika ut på de olika nivåerna. Dels ur perspektivet att metoder kan variera 
för att nå mål och krav och de som är allra mest lämpade att fatta de besluten är 
lärare i samverkan med eleverna.     

Beslutsgång 

Siv Cavallin, Lars Berglund och Sofia Högström, samtliga (V) lämnar en 
protokollsanteckning: Utredningen om feministiskt självförsvar är väl utförd 
men slutsatsen knyter inte an till motionens syfte, vilket är att göra det möjligt 
att feministiskt självförsvar ska kunna erbjudas till flickor från årskurs 6 och 
uppåt i kommunens skolor. Naturligtvis är det, som utredaren tydliggör, inte 
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huvudmannen utan professionen det vill säga rektor och pedagoger i samverkan 
med elever som är allra mest lämpade att fatta beslut över vilka metoder som 
ska prioriteras i lärandet. Motionen, som antagits av kommunfullmäktige, vill ge 
förslag på och visa på en möjlig och konstruktiv breddning av lärares/rektorers 
verktygslåda för att öka jämlikheten och stärka självkänslan hos flickor.       

Beslutsunderlag 

Arbetsutskottets protokoll 181113 

Utredning 181022 

Protokollsutdrag från kommunstyrelsens allmänna utskott 180517 § 90  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsens allmänna utskott 
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§ 111 Dnr 2018-000417 - 006 

Sammanträdesdagar 2019 

Lärandenämnden beslutar 

att fastställa sammanträdesdagarna för 2019 enligt förslaget.  

Sammanfattning 

Lärkontoret har utarbetat följande förslag till sammanträdesdagar för 
lärandenämnden 2019: 

9 januari, 31 januari, 26 februari, 4 april, 9 maj, 11 juni, 12 september, 17 
oktober, 28 november och 19 december. 

Lärkontoret har utarbetat följande förslag till sammanträdesdagar för 
arbetsutskottet 2019: 

15 januari, 11 februari, 19 mars, 23 april, 28 maj, 27 augusti, 1 oktober, 11 
november och 5 december. 

Sammanträdena för arbetsutskott och nämnd börjar klockan 09:00. 

Lärandenämndens dialogdagar tillsammans med förvaltningens chefer är 
inbokade 26-27 februari.     

Beslutsunderlag 

Arbetsutskottets protokoll 181113 
Tjänsteskrivelse 181025 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommunledningskontoret 
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§ 112 Dnr 2018-000010 - 000 

Korta frågor 

Sammanfattning 

Svar på fråga om barngrupper 

Vid lärandenämndens sammanträde 11 oktober 2018 ställde Kerstin Rask (S) en 
fråga om storleken på barngrupperna inom förskolan och då i första hand för 
de små barnen 1-3 år. Förvaltningschef/skolchef Ingela Rauhala redovisar hur 
många barn det finns på respektive avdelning och hur många barn som är 1-3 
år.  

Svar på fråga om fritidspedagoger 

Vid lärandenämndens sammanträde 11 oktober 2018 ställde Peter Åkerström 
(KD) två frågor. En av frågorna var statistik över anställda fritidspedagoger 
inom kommunens fritidshem. Ingela Rauhala redovisar statistiken och man kan 
se att fyra skolor saknar fritidspedagoger med lärarlegitimation. 

Svar på fråga om fritidsplats 

Den andra frågan som Peter Åkerström ställde den 11 oktober var hur många 
vårdnadshavare som säger upp barnens fritidsplats på våren och sedan söker 
plats på nytt inför höstterminen. Ingela Rauhala svarar att det finns 1301 barn 
som har fritidsplats och av dem var det 203 som sade upp platsen på våren 
2018 och sökte nytt inför höstterminen 2018.  

Fråga om skolvalet 

Jim Svensk Larm (S) ställer en fråga om skolvalet. I samband med det senaste 
riksdagsvalet så deltog tre av kommunens skolor i skolvalet. Nu har anmälan till 
skolvalet 2019 som sker i samband med EU valet öppnat för de skolor som vill 
delta. För att öka förståelsen kring demokratin och EU hoppas Jim Svensk 
Larm att alla högstadium och Bromangymnasiet deltar i skolvalet 2019. Har 
frågan lyfts inom förvaltningen och kommer våra skolor att delta. Frågan 
kommer att besvaras vid lärandenämndens sammanträde 13 december. 
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§ 113 Dnr 2018-000004 - 036 

Synpunkter och klagomål, återrapport 

Sammanfattning 

Synpunkter och klagomål från våra kunder eller brukare kan bidra till utveckling 
och förbättringar. Att hantera synpunkter och klagomål är en del i den interna 
kontrollen som innebär att en kommun ska ha kontroll över att lagar och 
förordningar följs och att fattade beslut verkställs och följs upp. Detta regleras i 
kommunallagen. I skollagen 4:7-8, regleras huvudmannens skyldighet vad gäller 
rutiner för klagomål.  

Lärandeförvaltningen har på ett systematiskt sätt arbetat med registrering och 
återkoppling av synpunkter och klagomål sedan 2012. En sammanställning av 
alla förvaltningens synpunkter och klagomål redovisas på förvaltningsnivå och 
för lärandenämnden två gånger per år. En samlad rapport från alla nämnder 
redovisas för kommunstyrelsen en gång per år. Den samlade kunskapen ger 
nämnd, förvaltningsledning och enheter viktig information om områden där 
åtgärder kan behöva vidtas. 

Synpunkterna och klagomålen är uppdelade i 15 kategorier, varav de 11 första 
är kommungemensamma: 

1 Trygghet och säkerhet 

2 Ansökan/handläggning 

3 Bemötande 

4 Information/kommunikation  

5 Kompetens 

6 Kost/måltider  

7 Lokaler/utemiljö  

8 Taxor och avgifter  

9 Tillgänglighet 

10 Verksamhetens innehåll (Kvalitet i verksamheten) 

11 Övrigt 

12 Bemanning 

13 Stöd/resurs 

14 Trakasserier/kränkande behandling 

15 Skolstrukturutredningen 
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Vid dagens sammanträde lämnar enhetschef Marina Nord-Öberg och 
handläggare Carina Rist en redovisning av inkomna synpunkter och klagomål 
för perioden 1 mars till 30 september 2018. Totalt har 39 skriftliga 
synpunkter/klagomål skickats in till förvaltningen. 39 procent av synpunkterna 
hör till förskolan, 33 procent hör till förskoleklass, grund- och grundsärskolan 
och 28 procent hör till vuxenutbildningen. Den som lämnar in en synpunkt 
eller ett klagomål får en bekräftelse från registrator inom 1-2 dagar att 
förvaltningen mottagit synpunkten/klagomålet och vem som kommer att lämna 
ett svar. Hälften av de som lämnat synpunkter har fått svar från handläggaren 
inom tio dagar och två inom 15 dagar. För övriga är svarstiden alltför lång. För 
att öka kunskaperna om rutinerna när man ska besvara en synpunkt eller ett 
klagomål så har cheferna i höst fått en genomgång i samband med en chefsträff.  

Ordförande tackar för informationen.     
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§ 114 Dnr 2018-000418 - 622 

Uppföljning av förskole- och skolmåltider, kostpolicy 

Lärandenämnden beslutar 

att i kostpolicyn ändra innehållet i stycket Säker mat till ”Specialkost ska 
tillhandahållas av medicinska skäl”, samt 

att i stycket Måltidens innehåll och måltidsordning lägga till ”Det ska finnas två 
rätter på alla skolor varav minst en vegetarisk.”    

Sammanfattning 

Enligt skollagen så har eleverna i grundskolan rätt till kostnadsfria och 
näringsriktiga måltider. Det står i skollagen att huvudmannen ska ha system för 
att kontinuerligt säkerställa att de skolmåltider som serveras är näringsriktiga 
samt kan visa resultat från sin systematiska uppföljning som innebär att de 
skolmåltider som serverats levt upp till de svenska näringsrekommendationerna. 
Kostpolicyn ligger som grund för att maten som serveras är näringsriktig och 
den är uppdelad utifrån måltidens innehåll och måltidsordning, säker mat, 
måltidsmiljön och inflytande.  

I Kostpolicyn under stycket Säker mat står att specialkost ska tillhandahållas av 
medicinska skäl och alternativ kost av religiösa/kulturella skäl. Vid andra skäl 
erbjuds vegetarisk kost som ett alternativ till den vanliga maten. Från och med 
vårterminen 2019 så kommer det att finnas två rätter på alla skolor som alla kan 
ta av. En av dessa rätter tar alltid hänsyn till religiösa/kulturella skäl och därmed 
behöver det inte specificeras som ett skäl till alternativ kost.    

Beslutsunderlag 

Arbetsutskottets protokoll 181113 

Tjänsteskrivelse 181101 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kostchefen 
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§ 115 Dnr 2018-000006 - 000 

Förvaltningen informerar  

Sammanfattning 

Förvaltningschef/skolchef Ingela Rauhala informerar bland annat om följande: 

Grön flagg 

28 förskolor och 9 grundskolor är miljöcertifierade enligt Grön Flagg och Håll 
Sverige Rent. 

Föreläsning  

Dr Linda Kaser och Dr Judy Halbert från British Colombia i Kanada kommer till 
Hudiksvall 7-8 januari för att introducera The spiral of inquiry – en metod för att 
utveckla verksamhetens systematiska kvalitetsarbete. Lärandenämndens ledamöter 
har möjlighet att delta i föreläsningen den 8 januari. Anmälan senast 17 december. 

Dramakurs gymnasiesärskolan 

Bromangymnasiet inleder ett samarbete med Glada Hudik teatern. Det innebär 
att eleverna som går nationella- eller individuella programmet på 
gymnasiesärskolan kan välja en kurs i drama med start hösten 2019.  
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§ 116 Dnr 3139 

Återrapport verksamhetsbesök 

Sammanfattning 

Grön Flagg 

Gerd Olsson deltog när Håstahöjdens förskola firade att de blivit certifierade 
enligt Grön Flagg och Håll Sverige rent. 

Uppvaktning Vindpustens förskola 

I samband med lärandenämndens sammanträde 11 oktober besökte ordförande 
Gerd Olsson och ledamöterna Jim Svensk Larm och Roland Hamlin 
Vindpustens förskola för att överlämna bokpaket. Efter branden vid 
Hasselbackens förskola öppnades en reservförskola, Vindpustens förskola i 
Idenor, där samtliga 66 barn från Hasselbackens förskola kunde tas emot. 

Nanok Stagnell informerar om att föräldrarna till barnen på Vindpustens 
förskola har uppvaktat personalen med julbord. Förutom bidrag från 
föräldrarna så har även Hudiksvalls Sparbank och Forsa Högs församling 
bidragit.  

Samverkansforum Västra skolan 

Jonas Holm har deltagit i samverkansforum på Västra skolan den 19 november. 
Vid mötet diskuterades bland annat återvinning och eleverna lämnade 
synpunkter på ett duschrum. 

Motorbranschcollege  

Gerd Olsson ingår i en arbetsgrupp om Motorbranschcollege och de har haft 
ett möte i november. Motorbranschcollege har startats då det finns ett 
rekryteringsbehov inom motorbranschen på grund av en växande fordonspark 
och kommande pensionsavgångar. Ett Motorbranschcollege stärker 
kompetensförsörjningen och är ett kvalitetssystem för ett strukturerat 
samarbete mellan skola, företag och fackförbund. Bakom motorbranschcollege 
står motorbranschens arbetsgivareförbund och IF metall.  
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§ 117 Dnr 3043 

Meddelanden 

Meddelas lärandenämnden och läggs till handlingarna. 

Från kommunfullmäktige: 

Protokollsutdrag 2018-10-22 § 128 
Val av kommunstyrelse 2018-2022 .     
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§ 118 Dnr 2018-000011 - 002 

Delegeringsbeslut 

Sammanfattning 

Lärandenämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 
förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
verksamhetschefer och enhetschefer. Dessa beslut rapporteras enligt särskild 
delegeringsblankett till lärandenämnden. Redovisningen innebär inte att 
nämnden får ompröva eller fastställa besluten. Däremot kan nämnden återkalla 
beslutanderätt. 

Kränkningar förskola, 307-334 

Kränkningar gymnasieskola, 335 

Kränkningar grundskola, 351 

Ordförandebeslut om rektors yttrande till Skolinspektionen, 336-339 

Ordförandebeslut avstängning av elev inom vuxenutbildningen, 340-341 

Ta in sökande vid senare tidpunkt gymnasieutbildning, 342 

Anställning av personal inom budgetram, 343, 348, 350 

Anställning av obehörig personal över 6 månader som ska bedriva 
undervisning, 349 

Utse kontroll- och slutattestanter, 344 

Integrerade elever, 345 

Ansvara för att skolplikten fullgörs, 346 

Anordna särskild undervisning, 347 

Statsbidrag inom vuxenutbildningens verksamhetsområde, 352 

Avslag på ansökan om skolskjuts särskilda skäl, 353-364 

Avslag på ansökan om skolskjuts till annan skola, 365-378 

Läsårstider läsåret 2019/2020, 379 

Avslag på ansökan om skolskjuts växelvis boende, 380 

Lärandenämnden godkänner redovisningen av fattade delegeringsbeslut  
307-380. Dessutom finns möjlighet för nämnden att ta del av protokoll från 
förvaltningens och enheternas MBL-förhandlingar.    

 


